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Inspreekstuk Commissie Beheer van 24 maart 2016, over de veiligheid op de dijk. 

Voor de Dijkbewoners.

Geachte commissie,
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Het voorliggende plan heeft de steun van de dijkbewoners en de Dorpsraad. Óp- ' ^ ftdUW/ptr'

Ze zijn met hen in detail besproken.
We hebben niet al onze wensen gekregen, maar gaan akkoord met de uitkomst van de 
besprekingen. Wij hechten daarbij aan de (4x) versmallingen. We hebben hiervan 
tekeningen gezien, zoals wij ze herkennen uit Halfweg in Haarlemmerliede. Het woord 
varkensruggen is niet genoemd, wij weten niet wat dat zijn.

Dat de Fietsersbond het anders wil begrijpen wij wel, maar als direct omwonenden hebben 
wij een ander belang dan alleen de fietsers.
Er zijn ook nog ouderen, voetgangers en kinderen. Er is ook een school.
En wij krijgen de trillingen van het hard rijdende verkeer die scheuren veroorzaken in onze 

huizen.
Daarom gaan wij niet akkoord met de wensen van de fietsersbond.

Ik wil hier graag wat mensen bedanken:
De Verkeerscommissie van de dorpsraad voor haar volharding;
De Wethouder en de aannemer voor hun souplesse,
De ambtenaren voor het eindeloos overdoen van de tekeningen,
En u als Raad, voor de ruimte die we kregen na het aanvankelijk misgelopen proces.

De versmallingen zijn anders geworden dan voorheen, en over het begin van het dorp bij de 
redoute hebben wij nog twijfels over de veiligheid.
Daarom verzoeken wij u om een evaluatie met de wethouder, 3 maanden na de aanleg van 

het plan.
Wij willen dan evalueren:
Of de snelheid voldoende is afgenomen;
Of het doorgaande verkeer wordt ontmoedigd; en 
Of de trillingen door het verkeer afnemen.

Namens de dijkbewoners.
Jolijt de Jongh


